
 

 
 

 

VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VERSLO VADYBOS FAKULTETE VISUOTINIO SUSIRINKIMO 

PROTOKOLAS 

2023 m. Birželio 8 d. Nr. 4 

Vilnius 

Posėdis vyko 2023 m. birželio 8 d. 17:00 val. 

Posėdžio pirmininkas Gijas Mamedov 

Posėdžio sekretoriė Eglė Merkelytė 

 

Dalyviai: 

1. Viltė Jakštaitė 

2. Dovaldas Gzimaila 

3. Dominik Gerasimovič 

4. Kristijonas Šveiberis 

5. Giedrius Medziavičius 

6. Urtė Gudeikytė 

7. Enrika Jauraitė 

8. Augustė Baravykaitė 

9. Paulina Imbrasaitė 

10. Martynas Šimkus 

11. Valdonė Jovaišaitė 

12. Tadas Munikas  

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dekanatas 

2. Valdyba 

3. Fuksų stovykla 

4. Mantijos  

5. “7 Fridays” informacija 

6. Koordinatorių žodis 

7. Džemperiai 

 



 

 
 

 

1. SVARSTYTA. Dekanatas 

NUTARTA: 

Vakar buvo dekanatas,  pagrinde kalbėta apie kuratorius ir rugsėjo mėnesį. VKD jau pradėjo ruoštis 

rugsėjo pirmąjai. 

Rugsėjo pirmą dieną bus VGTU SA VVF pristatymas 13 h (neriboja mum laiko). 11h rugsėjo 

pirmosios renginys prie centrinių rūmų, 12 h fakulteto pristatymas ir tada mūsų laikas.  

Reikės aprodyti studentam visokias universiteto lokacijas. Rugsėjo 4d. parodyti sporto centrą, o 5d.  - 

biblioteką. Pristatyti foto konkursą (reikės sugalvot šių metų konceptą). 

Šių mokslų metų paskutinis rektoratas bus birželio 28d. 

Mūsų paprašė išrinkti vieną geriausią studentą iš viso universiteto, pasiūlytas Pashka. 

Gijas dėl pinigų stovyklai nespėjo pašnekėti, pasistengs tai padaryti per paskutinį jo dekanatą. 

 

2. SVARSTYTA. Valdyba 

NUTARTA: 

Skirstė fuksų stovyklai pinigus,  apgyvendinimas nemokamas, o maistui vienai stovyklai skyrė po 141 

eurą. Jonas kainuos apie 1000. Apytiksliai viena porcija maisto kainuos 4,5 eur. Plius papildomos 

porcijos, plius autobusas. Atliekamus pinigus CB nusprendė, kad skirs vis dėl to maitinimui stovyklų, 

nes sunkiau surinkti pinigus, nei kuratorių ir kitom CB daromom stovyklom. 

 

Nuo 2024 metų gauname naują 11 fakultetą, bet gaus koleginį išsilavinimą, jų atstovybė irgi bus 

prijungta ir veiks pagal mūsų dokumentus. 

 

Universitetas darys bendrą motyvacinę sistemą, bus ženkliukai, už pasiekimus ir bus duodami 

sertifikatai ir aprašomi skillsai jame. Atstovybiniai ženkliukai bus atskiri. 

Bus labai daug kategorijų. Dabar valdyba kuria už ką kas gaus kokius ženkliukus. 

 

Bendrabučiai: nori įvesti sistemą, kad kai gauni bendrabutį tai susimoki tris mėnesius į priekį, kad 

nedingtų studentai ir nebūtų užimtos vietos be reikalo. Bet bus bandoma padaryti, kad jei studentas 

negali dėl finansinės padėties sumokėti tiek, tai bus daromas raštas arba sutartis, kad  būtų galima 

apeiti sistemą. Arba, kad padarytų kaip su studijų įmokom, kad mokėtu per tris dalis bet privalomai. 

Praeitais metais buvo 450 vietų, o užklausų 600, šiais metais planuoja palikti 500 vietų. 

 



 

 
 

 

Lankomumas: procentas vistiek bus, bet dabar kovojama dėl priežąsčių ir galvoja ar palikti daugiau 

laisvės ar konkrečiau daryti, bet viską vistiek spręs dekanas. Jei yra kažkokia tvarka, netinkanti 

atstovybei, tada universitetas negali patvirtinti, pagal Lietuvos Respublikos įstatymus. 

 

Dėl finansavimo esam padarę samatą, kad gaunam 1 procentą plius 2000. Viską reikia iki biželio 

pabaigos sutvarkyti. 

 

3. SVARSTYTA. Fuksų stovykla 

NUTARTA: 

Ant maisto gausim maždaug 440 eur.  

Vyko jau antras susirinkimas, Main’as pamišo pranešti, kad gali dalyvauti visi, bet apie kitą 

susirinkimas praneš Viltė messengerio chate, kad norintys galėtų dalyvauti.  

Kadangi Neila neorganizuoja stovyklos, visi stovyklos RsV darbai yra perduodami Enrikai (ji surinks 

visą info iš stovyklos susirinkimų ir perduos Neilai, o Neila darydama susirinkimus zoomu, suskirstys 

darbus komiteto nariams). 

Fuxu socas vyks biželio 19d. vakare, tai visi norintys galės dalyvauti.  

 

4. SVARSTYTA. Mantijos 

NUTARTA: 

Reikia birželio 21 dienai nuo 10h iki 17h žmogaus, kuris padėtų išdalinti studentam mantijas. 

Savanoriai: 

Martynas ir Valdonė 

 

5. SVARSTYTA. „7 Fridays informacija“ 

NUTARTA: 

Staliukas užrezervuotas, bet kadangi mūsų rezervas daugiau nei 10  žmonių, tai turi būti išleista 

minimum 20 eurų vienam asmeniui. Pasirinkome tą vietą, nes vienintelė vieta kur netikrina 

dokumentų. 

 

6. SVARSTYTA. Koordinatorių ždis 

NUTARTA: 

 

 



 

 
 

 

Pirmininkas: 

LEP‘ą skiria pirmininkas, todėl Viltė taps Pirmininke, bet liks ir vice. Martynas tikriausiai taps CB 

SARK vadovu, todėl Eglė lieka viena SARK komiteto koordinatorė. 

 

Vicė: Organizuoja kuratorių mokymus ir netrukus pradės organizuoti kuratorių stovyklą. Dalyvauja 

Fuxų organizavimo susirinkimuose. Birželio 19 d. pasileis seniūnų laiškus, tai bus SARK‘ams darbas 

išnagrinėti. 

 

Rinkodara: Ruošiaisi fuksų ir kuratorių stovyklom, kitą savaitę per susirinkimą skambins įmonėm. 

Dominik gavo viena stambiausių rėmimų gėrimų - sulčių. Pagrindinė užduotis šiuo metyu - skambinėt 

ir rašyt laiškus. 

 

SARK: Komiteto koordinatorė lieka Eglė. Artimiausias darbas – seniūnų laiškų nagrinėjimas, tai kai 

Viltė atsiųs visus užpildytus, susitars dėl komiteto susirinkimo. 

 

HR: Planuoja pradėti daryti one on one pokalbius, jei nepavyks, nukelt rudens pradžiai.  

 

7. SVARSTYTA. Džemperiai 
NUTARTA: 

Išdalinami<333 

 

 


